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Protokół Nr LXIV/24 

z LXIV Sesji Rady Miasta Sejny 

z dnia 3 kwietnia 2024 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 3 kwietnia 2024 r. o godz. 1000 

Obrady sesji zakończyły się w dniu 3 kwietnia 2024 r. o godz. 1036 

Obrady odbyły się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach ul. 1 Maja 17. 

 

 W obradach wzięło udział 14 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności: 

 

1. Radna Jolanta Beata Bagińska, 

2. Radny Stanisław Bulwin, 

3. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz, 

4. Radny Paweł Dzienisiewicz, 

5. Radna Małgorzata Klucznik, 

6. Radny Tomasz Korzeniecki, 

7. Radna Anna Krutul, 

8. Radny Marian Auron, 

9. Radny Piotr Maksimowicz, 

10. Radny Józef Masianis, 

11. Radny Bogusław Sojko, 

12. Radna Jolanta Piktel, 

13. Radny Janusz Zabłocki, 

14. Radny Marek Zubrzyński. 

 

Radni nieobecni: 

1. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński, 

 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

 

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski       - Burmistrz Miasta, 

2. Pan Maciej Tomasz Plesiewicz       - Starosta Sejneński, 

3. Pan Marek Sznejder         - Sekretarz Miasta, 

4. Pan Janusz Krajewski         - Radny Powiatu Sejneńskiego 

5. Pani Anna Gryko         - Radca Prawny, 

6. Pani Ilona Anna Okoń         - Kierownik MOPS, 

7. Pan Hubert Falkowski        - mieszkaniec, 

8. Pan Sylwester Jasiński        - Wiceprzewodniczący Rady OPP 

9. Pan Łukasz Tyczkowski        - media 
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Do pkt. 1. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – otworzyła obrady LXIV 

Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram LXIV Sesję Rady Miasta Sejny”. 

Przywitała Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdziła prawomocność obrad. 

Do pkt 2. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego 

punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poddała pod głosowanie 

porządek posiedzenia. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (14 głosów za) przyjęła porządek 

obrad LXIV Sesji Rady Miasta Sejny (wyniki głosowań w załączeniu). 

 

Porządek obrad LXIV Sesji Rady Miasta Sejny: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie miasta Sejny lata 2023 - 2027 za rok 

2023. 

4. Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2023. 

5. Podziękowania. 

6. Zakończenie obrad.  

 

Pan Maciej Tomasz Plesiewicz – Starosta Sejneński – podziękował za współpracę za te pięć lat 

współpracy pomiędzy naszymi samorządami. Pięć lat, które oceniam bardzo dobrze z punktu 

widzenia całego powiatu. Myślę, że wszyscy widzimy, jak zmieniał się Powiat Sejneński, jak 

się zmieniały poszczególne gminy, jak się zmieniało miasto. Było to możliwe dzięki ogromnym 

środkom, które trafiły do naszego powiatu, do naszych małych ojczyzn. Jeśli chodzi o Państwa 

działalność, ja tutaj nie chciałbym się odnosić do pięcioletniej kadencji samorządu miasta Sejn, 

o tym mówił już Pan Burmistrz, informowani byliśmy wszyscy o zrealizowanych inwestycjach 

na przestrzeni tych pięciu lat. Proszę Państwa, mamy naprawdę, jako powiat, o czym się  

chwalić, jeśli chodzi o tą 5-letnią kadencję. W samym mieście Sejny pozyskaliśmy na różnego 

rodzaju inwestycje ponad 32 milionów złotych. To między innymi 90 milionów złotych na  

inwestycje to ponad 17,5 miliona zainwestowane w infrastrukturę sportową i związaną z 

oświatą. To również ponad 5,5 miliona, prawie 6 milionów złotych zainwestowane w  

infrastrukturę społeczną, m.in. w środowiskowy dom samopomocy i trwająca teraz rozbudowa 

szpitala w Sejnach. Generalnie podsumowując tę pięciolatkę, uważam, takich pięciu lat żaden 

z samorządów naszych tutaj lokalnych nie miał na pewno. Takich sytuacji finansowych, takich 
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możliwości, takiego skoku inwestycyjnego na pewno nie zremontowaliśmy w poprzednich  

latach, poprzednich kadencjach. Cieszę się, że mogliśmy wspólnie współpracować na  

przestrzeni tych ostatnich pięciu lat. Dziękuję Państwu za wszystkie decyzje, które Rada  

podejmowała w kontekście wsparcia finansowego dla powiatu. Przypomnę też, że Rada  

poprzedniej kadencji podjęła decyzję o dofinansowaniu m.in. dokumentacji technicznej na  

budowę Powiatowego Centrum Sportu. Jeszcze chcę podkreślić, że to był bardzo ważny krok, 

jeśli chodzi o tę inwestycję i tak na dobrą sprawę był to dzielony ślad do dalszych kroków 

związanych z pozyskaniem środków i z samą realizacją. Także jeszcze raz dziękuję wszystkim 

Radnym poprzedniej kadencji, bo część z Państwa jest również w składzie tej obecnej Rady. 

Także dziękuję pięknie inwestycje, które otrzymały wsparcie z miasta, nasze powiatowe, które 

w zależności od Państwa wsparli swoimi decyzjami. Liczę oczywiście, że te wsparcie, te  

pozytywne odniesienie się do przyszłych inwestycji realizowanych przez powiat na terenie  

miasta również spotkają się z Państwa pozytywnym odbiorem. W nadchodzących wyborach 

samorządowych 07 kwietnia życzę przede wszystkim powodzenia, oby Państwa praca została 

odpowiednio oceniona przez wyborców. Tego Państwu życzę i miejmy nadzieję, że spotkamy 

się w podobnym składzie 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – Dziękujemy za miłe słowa, 

rzeczywiście wiele z tych inwestycji, które realizował powiat odbyły się przy wsparciu budżetu 

miasta, przy udziale również naszym, bo podejmowaliśmy uchwałę, a tutaj Pan Burmistrz, Pani 

Skarbnik myśleli nad tym, jak znaleźć środki, żeby można było wspomóc powiat sejnieński i 

kilkoro z tych zdań udało się tutaj zrealizować. Dziękujemy jeszcze raz. 

Do pkt 3. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego 

punktu obrad, którym jest sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie miasta Sejny lata 

2023 - 2027 za rok 2023. 

 

 Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS – przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 

Rodzinie na terenie miasta Sejny lata 2023 - 2027 za rok 2023. 

 

Brak uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie miasta Sejny lata 

2023 - 2027 za rok 2023. 

 

Do pkt 4. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego 

punktu obrad, którym jest sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

za rok 2023. 
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 Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS – przedstawiła sprawozdanie z Realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2023. 

 

Brak uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z Realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

za rok 2023. 

 

Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS – Szanowni Państwo, korzystając z okazji, że to 

właśnie ostatnia sesja, a czas Państwa kadencji również zbiegł się z czasem mojego zatrudnienia 

w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Sejnach. Chciałabym troszeczkę powiedzieć o tym, 

że w ramach zadań fakultatywnych w tym okresie Miejskie Ośrodki Pomocy Społecznej w 

Sejnach pozyskał ponad 1,7 mln środków finansowych na zadania na rzecz seniorów, osób 

niepełnosprawnych, wspierania rodzin. Jesteśmy jedyną gminą w tym powiecie, która prowadzi 

klub seniora. I tutaj też w tym miejscu chciałabym podziękować Państwu, ale również 

wszystkim pracownikom Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach, bo dzięki nim 

jakby nie byłoby tych wszystkich zrealizowanych projektów na rzecz mieszkańców. 

 

Do pkt 5.  

 

 Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Przystępujemy do punktu, 

którym jest podziękowania. Przede wszystkim swoje podziękowania chciałabym złożyć dla 

Pana Burmistrza Arkadiusza Nowalskiego. Panie Burmistrzu, no cóż, nie zawsze było idealnie. 

Mieliśmy bardzo często różne zdanie na różne tematy, ale nasza współpraca z państwem, z 

Panem Burmistrzem i organem, jaki reprezentuję, zawsze dążyła do tego, żeby wszelkie 

sprawy, które są ważne, to zarówno dla mieszkańców, dla urzędu, dla działania samorządu, 

żeby one były jak najlepiej podjęte te decyzje. Oczywiście my jako Radni też nie w każdej 

sprawie mieliśmy jedno zdanie. Bardzo często te zdania były różne, spieraliśmy się, 

dyskutowaliśmy. Tak samo tutaj było i z nami. Nasza działalność skupiała się na tym, aby 

zadania realizować i podejmować w taki sposób uchwały, żeby można było inwestycje 

rozpoczynać i je kończyć, żeby znalazły się w budżecie środki na ich wykonanie. Zawsze 

mieszkańcy chcieliby więcej. Zawsze jest ten niedosyt, ale ta ilość inwestycji o których pewnie 

za chwilę powie Pan Burmistrz wynika z tego, że jest budżet w urzędzie taki ani inny i pewne 

sprawy nie mogło być zrealizowane. Naszą działalność zarówno Pana Burmistrza, jak i naszą 

tutaj radnych ocenią sami mieszkańcy. Niejednokrotnie dawali wyraz temu, czy im się te 

decyzje podobały, czy nie. Tak to już jest. Nigdy nie zadowolimy wszystkich w stu procentach. 

Także dziękuję jeszcze raz panu burmistrzowi. Chciałabym podziękować również wszystkim 

pracownikom urzędu, Panu Sekretarzowi Markowi Sznajderowi, Pani Anecie Kimszal, która 

wcześniej pełniła funkcję Sekretarza Miasta Sejny, potem tą funkcję objął pan Marek. 

Chciałabym podziękować też Pani Skarbnik, której dzisiaj tutaj nie ma, Pani Bożenie Miszkiel, 

która też z nami nie zawsze miała łatwo. Wiecie państwo, że jeśli chodzi o budżet, to żeśmy 

tutaj dawali popalić, że tak się wyrażę. Z nami niełatwo też miał Pan Burmistrz, tak jak my z 

Panem Burmistrzem. Te różnice zdań powodowały, że były zaciekłe dyskusje. Chciałabym 

podziękować też obsłudze technicznej, Panu Pawłowi Luto, Pani Karinie Palewicz za 

cierpliwość, za długie pisanie protokołów, za spisywanie tych naszych dyskusji. To nie było, 

proszę wierzyć, łatwe zadanie. Wszystkim pracownikom i kierownikom wszystkich jednostek, 
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organizacjom i stowarzyszeniom, które współpracowały przez ten okres z nami i z Urzędem 

Miasta. Kadencja trwała i jeszcze trwa do końca kwietnia, to jest 5,5 roku. Ślubowanie 

składaliśmy 20 listopada 2018 roku, dzisiaj jest 3 kwietnia 2024 roku. To jest naprawdę 

rekordowo długa kadencja. Kadencja, która była trudna, nie tylko dla radnych, ale była też 

trudna dla samorządu, dla burmistrzów, dla wójtów, ponieważ w tej naszej kadencji różne 

rzeczy się działy, pandemia, wojna i szereg innych rzeczy, które spowodowały, że w 

samorządach, przed samorządami stały trudne zadania, z którymi dotychczas się nikt nie 

zmierzył. Trzeba było sobie w tym wszystkim poradzić i nie było łatwo. Na pracowników spadł 

szereg dodatkowych obowiązków. Bardzo często w ślad nie szły za tym jakieś środki finansowe 

i pracownicy musieli sobie z tym również poradzić i wszystkie sprawy bieżące załatwiać. 

Dziękuję też Radzie Młodzieżowej, która też tutaj nie miała łatwo, ponieważ przez okres 

pandemii, potem późniejszy okres nie zawsze mogliśmy się tutaj spotykać w okolicznościach 

takich, jakich byśmy chcieli. Rada Seniorów, Klub Seniora i szereg innych organizacji, które 

tutaj z nami współpracowały, które przysyłały nam życzenia, inne urzędy zaprzyjaźnione, 

starostwo, urzędy gmin tutaj ościenne wymienialiśmy się tymi zaproszeniami, także również 

wszystkim dziękuję za tą dotychczasową, ponad pięcioletnią współpracę. Dziękuję też Państwu 

za cierpliwość, bo 5,5 roku przychodzenia tutaj średnio spotykaliśmy się raz na miesiąc, 

czasami to było rzadziej, czasami było częściej. Nie wszyscy mogli na wszystkich sesjach 

uczestniczyć, to jest zrozumiałe życie, niesie tutaj ze sobą różne scenariusze, nie każdy może 

zawsze być obecny, ale wiem, że Państwo staraliście się zawsze tutaj uczestniczyć, zabierać 

głos. I też chciałabym podziękować radnym, którzy byli bardzo aktywni, pisali zapytania, pisali 

interpelacje, dociekali, zadawali pytania, które nie były łatwe dla Pana Burmistrza, ale cóż, taka 

jest rola radnych i radnych. radny ma prawo zadawać te pytania, a niestety władza zawsze jest 

krytykowane i może to jest dobrze, bo ta krytyka kontrola jest nam wszystkim bardzo 

potrzebna. Zarówno samorządom, jak i nam radnym. Proszę Państwa, jeszcze raz wszystkim 

pragnę podziękować również tym, których nie wymieniłam tutaj z imienia z nazwiska. 

Wszystkim dziękuję, którzy brali tutaj udział, mieszkańcom, którzy śledzili nasze tutaj 

poczynania i też tym mieszkańcom, którzy nie tylko nas chwalili, ale którzy mieli krytyczne 

zdania, bo to proszę państwa zawsze daje do myślenia, że dziękuję jeszcze raz bardzo 

wszystkim. Tutaj teraz oddam głos dla Pana Burmistrza. 

 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta - Szanowni państwo, bardzo dziękuję za 

podziękowania ze strony Pani Przewodniczącej. Ja tylko przypomnę, że dzisiaj trudno na 

mieście zderzyć się z taką świadomością problemów, które nam towarzyszyły 5,5 roku temu. 

Przyszedł taki czas, że o pewnych problemach możemy już spokojnie zapomnieć. No chyba, 

żeby komuś przyszedł do głowy taki pomysł, żeby odgrzebać problemy miasta sprzed naszej 

kadencji. Rzeczywiście zderzyliśmy się z problemami geopolitycznymi i pandemią i masę było 

kłopotów. Pewne rozwiązania, które przyniósł nam rząd trudno było sobie wyobrazić przed 

naszą kadencją. Też sobie powiedzmy szczerze, że ten nasz dług przed tą kadencją wyglądał na 

taki gargaintuiczny i przytłaczający, a nagle zdarzyły się możliwości pozyskiwania środków i 

miasto Sejny je wykorzystało. Ta kadencja to było głównie porządkowanie różnych zaszłości i 

możemy spokojnie o nich zapomnieć. Na przykład policzyliśmy wszystkie miejskie grunty. Ja 

sobie nie narobiłem przyjaciół wśród osób, które korzystały z miejskiego gruntu bezumownie 

przez te lata. Ale zrobiliśmy porządek i miasto Sejny może stanąć w dniu dzisiejszym przed 
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nowym rozdziałem. Bardzo dziękuję Państwu, że byliście, że rozmawialiśmy bardzo dokładnie, 

a czasem po kilkanaście razy nad tą samą kwestią. Z tej okazji, że napisaliśmy wspólnie 

kawałek historii miasta Sejny, chciałbym dzisiaj każdemu z samorządowców tu obecnych, 

samorządu miasta Sejny, przekazać pierwszą historię miasta Sejny opartą na faktach. Mam 

nadzieję, że to będzie początek drogi. Mam taką nadzieję, że osoby, które będą w przyszłości 

opisywać nasze perypetie, będą korzystać ze źródeł w trochę bogatszej formie niż tutaj 

naukowcy mogli to zrobić. Tu jest m.in. opisana historia budowy Sukiennic i jak to zatrzymało 

rozwój miasta, o paradoksie i to przyznały władze miejskie w pewnych dokumentach. Tutaj 

Państwo będziecie mogli to sobie przeczytać. Ja nie sprawdzałem wnikliwie statystyk, ale ci 

naukowcy, którzy w przyszłości historycy, którzy będą sprawdzać naszą kadencję, opisywać ją, 

do przedostatniej sesji, której ja już nie nauczyłem się na pamięć wyników, ale możemy 

podsumować, ja posłużę się tymi danymi, które mam w głowie z przedostatniej sesji. Szanowni 

Państwo, 445 głosowań. przytłoczyła troszeczkę odbiór naszej współpracy, kwestia różnych 

polemik, dyskusji, różnych zdań, ale szanowni Państwo, było tylko 16 uchwał, które nie zostały 

przyjęte przez ten cały czas, no te 445. No i wyobraźcie sobie Państwo, że tak jakby podliczyć 

do tego momentu, kiedy ja jeszcze tam śledziłem te rzeczy, to było 326 uchwał przyjętych 

jednogłośnie. To jest prawdziwy wymiar naszej współpracy i dlatego mamy te ponad 

pięćdziesiąt sześć milionów inwestycji, które można punkt po punkcie prześledzić na stronie 

miasta. Wykaz jest do prześledzenia. I dlatego jest ich blisko sześćdziesiąt, a nie wliczaliśmy 

tam pieniędzy, które już ma, jakby są pewne na mieszkanie i nie wliczaliśmy tam. pieniędzy na 

wniesienie wkładu do SIM-u podlaskiego, na dodatkowe 18 mieszkań. Tam tego nie 

znajdziecie. Możecie punkt po punkcie prześledzić. I w tych wszystkich sprawach byliśmy 

zgodni. I to chyba jednak świadczy o tym, że to jest demokratyczna społeczność, że 

rozmawialiśmy ze sobą ze skutkiem. Rzeczywiście jest to najlepszy wynik od wielu 

dziesięcioleci. Za co bardzo serdecznie Państwu dziękuję. Jeżeli pozwolicie, to teraz każdemu 

z radnych wręczę ten symboliczny pakiet. To jest przypinka w klapę marynarki czy też innego 

stroju i książka o historii Sejn. Bardzo dziękuję Państwu, że razem napisaliśmy ten pięcio i pół, 

letni kawałek historii miasta i że w statystykach widać wyraźny postęp, mimo że czasem nie 

było łatwiej. 

 

Wręczono Radnym podziękowania na koniec pełnionej kadencji 2018 – 2024 r.  

 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta - Szanowni Państwo, nie ma Pana Starosta, 

ja już byłem na sesji Rady Powiatu, podziękowałem Panu Staroście. Dlaczego? Dlatego, że to 

była najlepsza kadencja o najlepszej współpracy przy też wcale nie lepszych warunkach ze 

strony miasta Sejny. Słyszeliście, ile pieniędzy powiat wydał w mieście. To się odbyło przy 

bardzo dobrej współpracy zespołów. Zespołu technicznego miasta Sejny i zespołu 

powiatowego. Także z tego miejsca bardzo chciałbym podziękować pracownikom Starostwa 

Powiatowego, nie tylko Panu Staroście, nie tylko Panu Wicestaroście, ale też pracownikom 

technicznym starostwa powiatowego, bo koordynacja inwestycji w różnych podmiotach, 

bytach prawnych jest bardzo trudna, a nam się to udało i dzięki temu np. Wileńska będzie jednak 

miała oświetlenie, a wiele wskazywało na to, że będzie to zagrożone. Bardzo dziękuję.  
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska - Ja jeszcze swoje podziękowania 

chciałabym skierować też do dyrektorów, kierowników jednostek podległych, które są 

jednostkami organizacyjnymi Urzędu Miasta. Tutaj szczególne też podziękowania dla Pana 

Dyrektora Ośrodka Kultury i poprzednich dyrektorów, którzy pełnili tą funkcję za gościnność, 

za to, że nam tutaj zawsze umożliwiali, byśmy technicznie mogli te sesje odbywać. Dziękuję 

też Dyrektorom szkół, szkoły, bo też koleje, tej szkoły były różne, jak Państwo tutaj wiecie. 

Powstał zespół, więc tutaj też szczególne podziękowania dla poprzedniej dyrekcji, jak i dla tej 

obecnej. Powstał żłobek, więc też dla Pani Dyrektor szczególne tutaj podziękowania. 

podziękowania dla Pani Dyrektor Biblioteki i kierownik MOPS-u, tutaj już dziękowałam, i 

wszystkich innych osób, jak wcześniej zaznaczałam, których nie byłam w stanie wymienić. 

Tutaj jeszcze też podziękowania dla Kancelarii Radców Prawnych, dla wszystkich 

poprzedników, Pani Poprzedniczki, dla Pani Ani i dla Was wszystkich Państwo, którzy tutaj 

jesteście obecni, dla tych, którzy nas tutaj wspomagali zawsze. Dziękuję jeszcze raz 

 

Do pkt 6.  
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- Jest to nasza ostatnia sesja. Żegnamy się już dzisiaj. Może niektórzy z Państwa ponownie uda 

się przejść w wyborach, które już w niedzielę nas czekają. Także życzę tutaj sukcesów. Chcę 

jeszcze powiedzieć, że te wybory pokazują, że ludzie młodzi zaczęli się interesować pracą 

właśnie w Radzie, bo jest około 50 osób chętnych, I ja nie pamiętam, żeby taka liczba była 

chętna po cztery osoby, po trzy w okręgu. Więc to jest też takie budujące, że bardzo dużo 

młodych osób jest chętnych i kandyduje, zdecydowało się na to kandydowanie. No tutaj 

kandydatów na burmistrzów mamy trzech, to państwo wiecie. Także najbliższe wybory pokażą, 

kto będzie sprawował tutaj w mieście władzę. I wszystkim państwu życzę miłego dzisiejszego 

dnia i wszystkiego dobrego. 

  Zamknęła obrady LXIV Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady LXIV Sesji Rady Miasta Sejny”. 

 

 

 Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się 

na załączonej płycie DVD. 

 

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

 

https://www.youtube.com/watch?v=xYOMDdKRKCk 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

/-/ Jolanta Beata Bagińska 

Protokołowała:                                                                                                 
/-/Karina Palewicz 

https://www.youtube.com/watch?v=xYOMDdKRKCk

